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Zápis z veřejného zasedání Zastupitelstva městyse Liteň 

č. 10/2023 

konaného ve čtvrtek 15.06.2023 od 19. hodin na radnici městyse Liteň v zasedací 

místnosti. 

PROGRAM: 

1. Zahájení 

2. Určení zapisovatele, zvolení ověřovatelů 

3. Schválení programu, přidání bodů k projednání a schválení zápisu 

4. Schválení závěrečného účtu za rok 2022 

5. Schválení účetní závěrky Městyse Liteň za rok 2022 

6. Schválení účetní závěrky MŠ 2022 

7. Schválení účetní závěrky ZŠ 2022 

8. Kompetence provádění rozpočtových opatření (příjmy neomezeně) 

9. Smlouva o zajišťování a financování dopravní obslužnosti - dodatek č. 1 

10. Smlouva o spolupráci při zajištění zpětného odběru a zařazení místa zpětného odběru 

do obecního systému odpadového hospodářství 

11. Smlouva o bezúplatném převodu pozemku 

12. Stavební úpravy Naše škola 

13. Rekonstrukce VO Liteň Dlouhá 

14. Smlouvy se společností Accon 

15. Dodatek č. 2 o stanovení nových jednotkových cen s platností od 1.7.2023 

16. Výstavba chodníku Dlouhá 

17. Příkazní smlouva na činnost TDI na stavbu chodníku Dlouhá 

18. Oprava zápisu ze zasedání č. 8/2023 

19. Záruční opravy ve Sportovní hale Liteň 

20. Financování oprav a výstavby chodníků v Litni 

21. Protizáplavová opatření z vodoteče z území kolem Hrobky V Litni 

22. Vícepráce na prováděcí projektové dokumentaci na investiční akci Rekonstrukce 

Kulturního domu Liteň 

23. Zpracování PD na nový hromosvod Kulturního domu Liteň 

24. Zpracování rozpočtu a výkazu výměr investiční akce Energetické úspory – Kulturní 

dům Liteň 

25. Projednání kontroly Kontrolního výboru ML č. 1/2023 

26. Rozpočet na právní služby pro zastupitele a výbory 

27. Odprodej části pozemku parc. č. 593, katastrální území Liteň 
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28. Odstranění vraku Chrástecká 

29. Změna Územního plánu č. 4 

30. Rozpočtové opatření 

31. Stravenkový paušál pro pozici uvolněného starosty 

 

Zasedání Zastupitelstva městyse Liteň (dále též jako „zastupitelstvo“) zahájil starosta městyse 

Tomáš Jurajda (dále též jako „předsedající“). 

Přítomni: Tomáš Jurajda, Peter Kapusta, Jaroslav Merta, Martina Benešová, Dominika Štefflová, 

Jan Čech, Hana Lukešová, Filip Kaštánek, Jiří Vodička 

Omluveni: 0 

Neomluveni: 0 

Počet občanů: 7 

1. Zahájení 

V 19.04 hod. starosta obce: „Přeji dobrý večer všem přítomným, vítám vás na veřejném zasedání 

Zastupitelstva městyse Liteň č. 10/2023. Konstatuji, že zasedání Zastupitelstva městyse Liteň bylo řádně 

svoláno tak, aby se v souladu se zákonem č. 128/2000 Sb., o obcích v platném znění, konalo nejméně 

7 dnů od vyvěšení pozvánky na úřední desce. Současně bylo konání zasedání oznámeno na elektronické 

úřední desce.“ 

Starosta konstatoval, že je přítomno 9 členů zastupitelstva, tzn. že zastupitelstvo je 

usnášeníschopné. 

 

2. Určení zapisovatele, zvolení ověřovatelů 

Zapisovatel určený starostou Tomášem Jurajdou je paní Martina Benešová. 

 

Navrhuji, abychom ověřovateli zápisu zvolili pana Jaroslava Mertu a paní Hanu Lukešovou. 
 

Hlasování: pro: 9 

proti: 0 

zdržel se: 0 

3. Schválení programu, přidání bodů k projednání a schválení zápisu 

Zdůvodnění: 

Dle jednacího řádu Zastupitelstva městyse Liteň, čl. 6 “Program zasedání” nenavrhuji změny 

původního programu (jak uveden na pozvánce ze dne 07.06.2023). 

 

Návrh usnesení č. 82 z  15-6-2023 

 

Zastupitelstvo městyse Liteň: 

1. souhlasí s programem jednání jak uveden na pozvánce ze dne 07.06.202; 

2. schvaluje znění zápisu ze zasedání č. 9/2023, vyvěšeného na úřední desce dne 12.05.2023. 

 

Hlasování: pro:8 

proti: 0 

zdržel se: 1 (Kaštánek) 

 

Usnesení č. 82 z  15-6-2023 bylo schváleno. 
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4. Schválení závěrečného účtu za rok 2022 
 

Zdůvodnění: 

V příloze je návrh závěrečného účtu za rok 2022 a zpráva o přezkumu hospodaření za rok 

2022  -  Závěrečný účet se schvaluje s vyjádřením "s výhradami", nebo "bez výhrad". 

 

Návrh usnesení č. 83 z  15-6-2023 

 

Zastupitelstvo městyse Liteň: 

 

1. projednalo závěrečný účet městyse k 31.12.2022 a vyjadřuje souhlas s celoročním 

hospodařením, a to bez výhrad. 

 

Hlasování: pro: 9 

proti: 0 

zdržel se:0 

 

Usnesení č. 83 z  15-6-2023 bylo schváleno. 

 

5. Schválení účetní závěrky městyse Liteň za rok 2022 

Zdůvodnění: 

V příloze je uveden Výkaz zisků a ztrát, Rozvaha a přílohy městyse Liteň  za rok 2022. O schválení 

závěrky bude vystaven protokol. 

 

Návrh usnesení č. 84 z  15-6-2023 

 

Zastupitelstvo městyse Liteň: 

 

1. schvaluje účetní závěrku městyse Liteň, Náměstí 71, 267 27 Liteň za rok 2022; 

2. schvaluje převedení hospodářského výsledku městyse Liteň ve výši  3.675.723,91,-Kč. 

 

Hlasování: pro: 9 

proti: 0 

zdržel se:0 

 

Usnesení č. 84 z  15-6-2023 bylo schváleno. 

 

6. Schválení účetní závěrky MŠ 2022 
 

Zdůvodnění: 

V příloze je uveden Výkaz zisků a ztrát, Rozvaha a přílohy MŠ za rok 2022. O schválení závěrky bude 

vystaven protokol. Městys Liteň provedl dne 01.06.2023 kontrolu hospodaření MŠ, při níž nezjistil 

v roce 2022 závažné chyby v hospodaření. 

 

Návrh usnesení č. 85 z  15-6-2023 

 

Zastupitelstvo městyse Liteň: 

 

1. schvaluje roční účetní závěrku Mateřské školy, V Zámeckém parku 178, 267 27 Liteň za rok 

2022; 

2. schvaluje hospodářský výsledek Mateřské školy Liteň ve výši  38.401,51,-Kč a jeho převedení 

do rezervního fondu. 
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Hlasování: pro: 9 

proti: 0 

zdržel se:0 

 

Usnesení č. 85 z  15-6-2023 bylo schváleno. 

 

7. Schválení účetní závěrky ZŠ 2022 
 

Zdůvodnění: 

V příloze je uveden Výkaz zisků a ztrát, Rozvaha a přílohy ZŠ za rok 2022. O schválení závěrky bude 

vystaven protokol. Městys Liteň provedl dne 09.06.2023 kontrolu hospodaření ZŠ, při níž nebyly 

zjištěny závažné chyby v hospodaření v roce 2022. 

 

Z hlediska kontroly účetní závěrka za rok 2022 neobsahuje závažné chyby, které brání jejímu schválení. 

Z toho důvodu doporučujeme Zastupitelstvu městyse Liteň účetní závěrku Základní školy F.J.Řezáče 

za rok 2022 schválit. 

Doporučujeme však zastupitelstvu probrat s paní ředitelkou hospodárnější vedení školy, a zajistit řádné 

vedení a zakládání účetnictví. 
 

Návrh usnesení č. 86 z  15-6-2023 

 

Zastupitelstvo městyse Liteň: 

 

1. schvaluje roční účetní závěrku Základní školy F.J. Řezáče, Sady Sv. Čecha 44, 267 27 Liteň 

za rok 2022; 

2. schvaluje hospodářský výsledek Základní školy F.J. Řezáče Liteň ve výši  91.217,72,-Kč a jeho 

převedení do rezervního fondu; 

3. zastupitelstvu bude předložena inventura majetku za rok 2022. 

 

Hlasování: pro: 9 

proti: 0 

zdržel se: 0 

 

Usnesení č. 86 z  15-6-2023 bylo schváleno. 

 

8. Kompetence provádění rozpočtových opatření (příjmy neomezeně) 
 

Zdůvodnění: 

Příjmy na obec chodí mnohdy nečekaně a pružně je musíme zařazovat do rozpočtu. Příjmy prostě nejde 

úplně naplánovat a nemá smysl čekat na zasedání a komplikovat práci účetním. Proto žádám 

zastupitelstvo o pověření, aby mohl starosta městyse Liteň provádět rozpočtové změny v příjmech 

neomezeně. 

Tento postup byl navržen i ze strany kontrolních orgánů (pouze ústně). 

 

Návrh usnesení č. 87 z  15-6-2023 

 

Zastupitelstvo městyse Liteň schvaluje kompetenci k provádění jednotlivých RO na příjmy v neomezené 

výši. O takovém RO bude starosta informovat neprodleně všechny členy zastupitelstva na nejbližším 

zasedání či pracovní poradě, pokud bude dříve než zasedání. 

 

Hlasování: pro: 5 

proti: 4 (Vodička, Lukešová, Čech, Kaštánek) 

zdržel se: 0 
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Usnesení č. 87 z  15-6-2023 bylo schváleno. 

 

9. Smlouva o zajišťování a financování dopravní obslužnosti - dodatek 

č. 1 
 

Zdůvodnění: 

Městys Liteň obdržel návrh dodatku ke Smlouvě o zajišťování a financování dopravní obslužnosti. 

Dodatkem dochází k navýšení cen o 15 % proti minulému roku. Sleva 20 % stále zůstává a je započtena 

v celkové ceně, která je pro tento rok 368.239,-Kč. 

Za období od 1. 1. 2023 do 31. 12. 2023 bude Obec hradit zálohy na Podíl Obce ve výši a v termínech 

podle přílohy č. 3 (Výpočet záloh na Podíl Obce pro rok 2023 a harmonogram úhrady) k tomuto dodatku. 

S účinností od 1. 1. 2023 se stávající příloha č. 3 (Výpočet záloh na Podíl Obce pro rok 2022 a 

harmonogram úhrady) Smlouvy nahrazuje novou přílohou č. 3 (Výpočet záloh na Podíl Obce pro rok 

2023 a harmonogram úhrady) k tomuto dodatku. 

Původní smlouva zde: https://trello.com/c/CJE5tL1E 

 

Návrh usnesení č. 88 z  15-6-2023 

 

Zastupitelstvo městyse Liteň pověřuje starostu Tomáše Jurajdu podpisem Dodatku č. 1 ke Smlouvě o 

zajišťování a financování dopravní obslužnosti. 

 

Hlasování: pro: 0 

proti: 4 (Vodička, Lukešová, Čech, Kaštánek) 

zdržel se: 5 (Jurajda, Merta, Kapusta, Benešová, Štefflová) 

 

Usnesení č. 88 z  15-6-2023 nebylo schváleno. 

 

10. Smlouva o spolupráci při zajištění zpětného odběru a zařazení místa 

zpětného odběru do obecního systému odpadového hospodářství 
 

Zdůvodnění: 

Z důvodu změny legislativy je nutno uzavřít novou smlouvu, viz průvodní dopis. 

Smlouvy, které EKO-KOM, a.s., uzavírá s obcemi, musí odpovídat platné legislativě. V nedávné době 

došlo k novelizaci či k vydání níže uvedených zákonů a dalších legislativních aktů, které jsou relevantní 

pro obsah smlouvy: 

• zákon č. 541/2020 Sb., o odpadech; 

• novela zákona o obalech č. 477/2001 Sb., provedená zákonem č. 545/2020 Sb.; 

• směrnice 2019/904/EU o omezení dopadu některých plastových výrobků na životní prostředí; 

• zákon č. 243/2022 Sb., o omezení dopadu některých plastových výrobků na životní prostředí; 

• Nedílnou součástí této smlouvy jsou i její přílohy:  

o Příloha č. 1: Všeobecné obchodní podmínky společnosti EKO-KOM, a.s., upravující 

spolupráci s obcí při zajištění zpětného odběru ze dne 1. 4. 2023; 

o Příloha č. 2: Vzor výkazu; 

o Příloha č. 3: Vzor dotazníku; 

o Příloha č. 4: Ceník a standardy složení. 

 

Návrh usnesení č. 89 z  15-06-2023 

https://trello.com/c/CJE5tL1E
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Zastupitelstvo městyse Liteň pověřuje starostu Tomáše Jurajdu podpisem nové smlouvy o spolupráci 

při zajištění zpětného odběru a zařazení místa zpětného odběru do obecního systému odpadového 

hospodářství se společností EKO-KOM, a.s. 

Hlasování: pro: 9 

proti: 0 

zdržel se: 0 

 

Usnesení č. 89 z  15-06-2023 bylo schváleno. 

 

11. Smlouva o bezúplatném převodu pozemku 
 

Zdůvodnění: 

Na zasedání č. 8/2023 zastupitelstvo městyse Liteň schválilo bezúplatný převod zemědělského pozemku 

parc. č. dle KN 50/9 do vlastnictví městyse Liteň.  https://trello.com/c/TJpYRmmn. 

Všechny podmínky pro podpis smlouvy splněny, uhrazen dluh vůči SPU z minulých let, doloženy 

bezdlužnosti. 

 

Návrh usnesení č. 90 z  15-06-2023 

Zastupitelstvo městyse Liteň pověřuje starostu Tomáše Jurajdu podpisem smlouvy o bezúplatném 

převodu pozemku č. 1001992337 s Česká republika - Státní pozemkový úřad. 
Hlasování: pro: 9 

proti: 0 

zdržel se: 0 

 

Usnesení č. 90 z  15-06-2023 bylo schváleno. 

 

12. Stavební úpravy Naše škola 

Zdůvodnění: 

Vedení Naše základní škola, z.ú. nás požádalo o schválení realizace stavebních úprav v pronajatých 

prostorech městyse Liteň v novém školním areálu. 

Stavební úpravy jsou přijatelné, obdobné již několikrát byly schváleny a proběhly, tj z malých místností 

se udělají větší třídy. V tomto roce o prázdninách by se jednalo o zbourání 3 příček, viz 1. fáze - zeleně 

2. a 3. NP. Tímto dojde k vytvoření 2 větších učeben. Úpravy provedou na vlastní náklady v době letních 

prázdnin. 

Červenou fázi 2. nechají na příští rok,  po kontrole na místě se rozhodlo, že  se část WC + sprcha 

realizovat nebude. 

https://trello.com/c/TJpYRmmn
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Návrh usnesení č. 91 z  15-06-2023 

Zastupitelstvo městyse Liteň souhlasí se stavebními úpravami v prostorech Naše základní škola, z.ú. 

dle přiložené žádosti a nákresu. 
Hlasování: pro: 5 

proti: 0 

zdržel se: 4 (Vodička, Lukešová, Čech, Kaštánek) 

 

Usnesení č. 91 z 15-06-2023 bylo schváleno. 
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13. Rekonstrukce VO Liteň Dlouhá 

Zdůvodnění: 

Městys Liteň vypsal dne 28.04.2023 otevřené výběrové řízení na veřejnou zakázku malého rozsahu 

s názvem “Rekonstrukce VO Liteň - Dlouhá přípolož”. 

Předmětem plnění veřejné zakázky je provedení stavebních objektů SO 401 Venkovní osvětlení. 

Předmětné komunikace budou nově osvětlené dle přiložené projektové dokumentace. Osvětlení 

komunikace bude realizováno pomocí LED svítidel, osvětlení komunikace musí splňovat požadavky 

nového znění normy ČSN/EN 13201. Výstavba sítě proběhne v souladu s platnými předpisy a normami. 

Předpokládaná hodnota v Kč bez DPH 2.100.000,00,-Kč 

VZ byla ukončena, dodavatel vybrán. 
Jediný uchazeč   společnost SATHEA VISION s.r.o., nabídl cenu 1.698.284,-Kč bez DPH v rozsahu a 

termínu dle zadání. 

 

Návrh usnesení č. 92 z 15-06-2023 

Zastupitelstvo městyse Liteň: 

1. schvaluje výsledek výběrového řízení na zakázku “Rekonstrukce VO Liteň - Dlouhá přípolož”; 

2. schvaluje zadání zakázky “Rekonstrukce VO Liteň - Dlouhá přípolož” společnosti SATHEA 

VISION s.r.o., Boršov 280, 110 00 Praha 10, IČ: 24184870, za cenu 1.698.284,-Kč bez DPH 

v rozsahu a termínu dle zadání. 

 
Hlasování: pro: 5 

proti: 4 (Vodička, Lukešová, Čech, Kaštánek) 

zdržel se: 0 

 

Usnesení č. 92 z 15-06-2023 bylo schváleno. 

 

14. Smlouvy se společností Accon 

Zdůvodnění: 

Na zasedání č. 40 z roku 2022 Zastupitelstvo městyse Liteň schválilo zadání zpracování inženýringu a 

podání dotace na výstavbu těchto 3 akcí: kanalizace v MČ Běleč a Vlence, dostavbu vodovodu v MČ 

Běleč a výstavbu velkoobjemového vodojemu v Litni a propojení vodovodu s MČ Leč společnosti 

ACCON managers & partners, s.r.o. https://trello.com/c/a9mVsFNe 

Nyní je třeba podepsat smlouvy na jednotlivé akce, smlouvy byly revidovány naším právníkem. 

Harmonogram prací poté bude následující: 

Předpoklad podání žádosti o stavební povolení 12/2023 

1. kontrola projektové dokumentace – probíhalo a probíhá 

2. příprava situací dotčených pozemků k podpisu (podpisy zajišťuje obec) 

3. obeslání dotčených orgánů státní správy 

4. obeslání správců technické a dopravní infrastruktury 

5. příprava a podání žádostí o stavební povolení 

Požádal jsem firmu Accon o krátké vyjádření k současné  situaci: 

„...Ohledně inženýringu a možných dotací byla v roce 2022 uzavřena jedna smlouva. 

Při důkladném seznámení s rozsahem prací i vzhledem k dotačním možnostem (MZe, OPŽP) a v souladu 

s původní nabídkou (objekt Vodojem, objekt Vodovod, objekt Kanalizace) původní smlouva má být 

nahrazena aktuálními smlouvami. Tato úprava smluv(y) byla projednána s panem starostou před 

komunálními volbami v roce 2022. 

Je možné požádat o dotaci z OPŽP/MZe na vodojem 

Je možné požádat o dotaci na hlavní řády kanalizace – MZe 

https://trello.com/c/a9mVsFNe
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Je možné požádat o dotaci na hlavní řády vodovodu – MZe 

Je možné požádat o dotaci na kanalizační přípojky – OPŽP/kraj 

Je možné požádat o dotaci na vodovodní přípojky – OPŽP/kraj 

Je zřejmé, že získání stavebního povolení na přípojky bude složitější a bude trvat delší dobu než 

na hlavní řády a byla by škoda mezi tím nevyužít dotaci z MZe. 

A výsledky? Zatím upřímně viditelné žádné…, ale věnovali jsme nemalé úsilí k přípravě a koordinaci 

samotného inženýringu, tzn. jsme připraveni začít intenzivně kreslit jednotlivé dílčí dokumentace, žádat 

o vyjádření dotčených subjektů (vč. občanů) a jsem přesvědčen, že stavební povolení na vodojem a 

na hlavní řády bude do konce roku 2023 vydáno. 

Hezký den a jsem s pozdravem 

Jan Framberk 

Obchodní ředitel 

jan.framberk@accon.cz | +420 737 239 792“ 

 

Návrh usnesení č. 93 z  15-06-2023 

Zastupitelstvo městyse Liteň pověřuje starostu městyse Liteň Tomáše Jurajdu vypovězením smlouvy 

se společností ACCON managers & partners, s.r.o. č. 222100052, v případě, že byla uzavřena. 

 

Hlasování: pro: 5 

proti: 0 

zdržel se: 4 (Lukešová, Čech, Kaštánek, Benešová) 

 

Usnesení č. 93 z  15-06-2023 bylo schváleno. 

15. POBERO - Dodatek č. 2 o stanovení nových jednotkových cen 

s platností od 1.7.2023 

Zdůvodnění: 

Společnost POBERO Poberounské odpady s.r.o. je komunální odpadová společnost, která je plně 

vlastněná dobrovolným svazkem obcí (DSO) Poberounské odpady, jehož je městys Liteň zakládajícím 

členem a který sdružuje 16 obcí regionu (12 obcí Regionu Dolní Berounka a 4 další). 

V současné době má společnost POBERO Poberounské odpady s.r.o. kontokorentní úvěr od České 

spořitelny ve výši 2 miliony Kč, od některých svých dodavatelů požaduje prodlouženou dobu splatnosti 

a má nedostatečné finanční rezervy pro stabilní dlouhodobé fungování. Vedení společnosti POBERO se 

proto obrátilo na svého zřizovatele, tedy dobrovolný svazek obcí Poberounské odpady s žádostí 

o posílení svého základního kapitálu, a to v celkové výši cca 4,5 milionu Kč. Současně vedení připravilo 

nový ceník služeb s platností od 1. července 2023 s cílem zajistit udržitelné financování do budoucna, 

vycházející z reálných nákladů již běžného provozu. 

Představenstvo DSO Poberounské odpady navrhuje, aby se jednotlivé obce na potřebné jednorázové 

dotaci k navýšení kapitálu společnosti POBERO podílely takovým dílem, který odpovídá rozsahu 

využívání služeb odpadové společnosti ve druhém pololetí roku 2022. Pro Liteň tato částka činí 

250.000,- Kč.  

Kompletní zdůvodnění viz důvodová zpráva. 

https://docs.google.com/document/d/1ecDp5_V_QIOvSydg5xauVNwwSlLXHLOP/edit?usp=sharing

&ouid=101275801734959860806&rtpof=true&sd=true 

 

  

https://docs.google.com/document/d/1ecDp5_V_QIOvSydg5xauVNwwSlLXHLOP/edit?usp=sharing&ouid=101275801734959860806&rtpof=true&sd=true
https://docs.google.com/document/d/1ecDp5_V_QIOvSydg5xauVNwwSlLXHLOP/edit?usp=sharing&ouid=101275801734959860806&rtpof=true&sd=true
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Tabulka s podíly jednotlivých obcí: 
 

 
 

Návrh usnesení č. 94 z  15-06-2023 

Zastupitelstvo městyse Liteň: 

1. souhlasí, aby starosta městyse Liteň v rámci členské schůze Dobrovolného svazku obcí (DSO) 

Poberounské odpady odsouhlasil poskytnutí příspěvku do DSO za účelem navýšení základního 

jmění v jím zřízené společnosti POBERO Poberounské odpady s.r.o. ve výši 250 000 Kč, která 

odpovídá podílu obce na využití jí poskytovaných služeb v roce 2022, dle přílohy č. 1; 

2. schvaluje Dodatek č. 2 - SMLOUVY NA SBĚR, PŘEPRAVU A NAKLÁDÁNÍ 

S KOMUNÁLNÍMI ODPADY č. SO22007 uzavřené dne 30.6.2022 a pověřuje starostu 

městyse Liteň podpisem toho dodatku. 

 
Hlasování: pro: 9 

proti: 0 

zdržel se: 0 

 

Usnesení č. 94 z  15-06-2023 bylo schváleno. 

Starosta ve 22:14 hod přerušil jednání, po souhlasu zastupitelů vyhlásil 5 minutovou pauzu. 

V 22:19 hod zasedání zastupitelstva pokračovalo. 

16. Výstavba chodníku Dlouhá 

Zdůvodnění: 

Z důvodu zvýšení bezpečnosti chodců jsme se rozhodli zrealizovat část chodníku v ulici Dlouhá a to 

v úseku od křížení s ulicí V Babyce přes ulici Sadová až k parku ke křížení s ulicí Pacovského. 

Městys Liteň vypsal dne 26.5.2023 výběrové řízení na zhotovitele investiční akce „Liteň - 

Rekonstrukce chodníků v ul. Dlouhá, SO 102, Úsek Pacovského - V Babyce“. Do výběrového řízení 

se přihlásil 3 zájemci: 

Č. 1  Michal Velebil, Pod Kostelem 406, 252 29 Karlík, IČ: 62986635 

Č. 2  Ridera Bohemia a.s., 28. října 2092/216, 709 00 Ostrava, IČ: 26847833 

Č. 3  POZKOM s.r.o., Za zámečkem 745/17, 158 00 Praha 5, IČ: 02538628 
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Komise poté přistoupila  ke kontrole úplnosti  průběžně ekonomicky nejvýhodnější nabídky z hlediska 

splnění zákonných  požadavků - §74 až 79 zákona - a  požadavků zadavatele uvedených v zadávacích 

podmínkách. 

Komise konstatovala, že jediná kontrolovaná nabídka účastníka: Ridera Bohemia a.s., 28. října 

2092/216, 709 00 Ostrava, IČ: 26847833 splnila veškeré zadávací podmínky včetně rozsahu cenové 

nabídky, nebyla v rozporu se zásadami hospodářské soutěže, neobsahovala mimořádně nízkou 

nabídkovou cenu dle § 113 – mimořádně nízká nabídková cena, doporučuje ji přijmout k uzavření 

smlouvy. 

Zadavatel vydává rozhodnutí o výběru následovně: 

účastník  Ridera Bohemia a.s., 28. října 2092/216, 709 00 Ostrava, IČ: 26847833 –  splnil veškeré 

zadávací podmínky soutěže a jako jediná hodnocená nabídka byla přijata pro budoucí uzavření smlouvy. 

 

Návrh usnesení č. 95 z  15-06-2023 

Zastupitelstvo městyse Liteň: 

1. schvaluje výsledek výběrového řízení na zakázku akce „Liteň - Rekonstrukce chodníků v ul. 

Dlouhá, SO 102, Úsek Pacovského - V Babyce“; 

2. schvaluje zadání zakázky akce „Liteň - Rekonstrukce chodníků v ul. Dlouhá, SO 102, Úsek 

Pacovského - V Babyce“ společnosti Ridera Bohemia a.s., 28. října 2092/216, 709 00 Ostrava, 

IČ: 26847833, za cenu  1.653.010,35 Kč bez DPH (2.000.142,52,-Kč včetně DPH); 

3. pověřuje starostu městyse Liteň podpisem smlouvy o dílo se společností Ridera Bohemia a.s., 

28. října 2092/216, 709 00 Ostrava, IČ: 26847833  za cenu 1.653.010,35 Kč bez DPH 

(2.000.142,52,-Kkč včetně DPH). 

 

Hlasování: pro: 5 

proti: 4 (Lukešová, Čech, Kaštánek, Vodička) 

zdržel se: 0 

 

Usnesení č. 95 z  15-06-2023 bylo schváleno. 

17. Příkazní smlouva na činnost TDI na stavbu chodníku Dlouhá 

Zdůvodnění: 

Městys Liteň obdržel 2 nabídky na provádění technického dozoru investora na stavbu chodníku Dlouhá. 

 

Nabídky podali: 

• RD House, s.r.o., Jihlava (TDI) – 1000,-Kč/hod + doprava 400kč za cestu tam-zpět; 

• Petroning, a.s., Dobřichovice (TDI) – 850,-Kč/hod včetně dopravy; odhadovaný rozsah prací je 

cca 10 návštěv po 4 hodinách, tj cca 34.000,-Kč včetně DPH a dopravy. 

 
Návrh usnesení č. 96 z  15-06-2023 

Zastupitelstvo městyse Liteň schvaluje uzavření smlouvy na technický dozor investora na stavbu 

„Chodník Dlouhá“ se společností Petroning, a.s., Dobřichovice dle předložené CN  -850,-Kč/hod včetně 

DPH a dopravy. 
 
Hlasování: pro: 5 

proti: 3 (Lukešová, Čech, Kaštánek) 

zdržel se: 1 (Vodička) 

 

Usnesení č. 96 z  15-06-2023 bylo schváleno. 
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18. Oprava zápisu ze zasedání č. 8/2023 

Předkladatel: Jan Čech 

Zdůvodnění: 

Ověřovateli zápisu č. 8/2023 Janu Čechovi nebylo umožněno řádné ověření zápisu ze zasedání. V zápisu 

měly být upraveny následující pasáže tak, aby odpovídaly projednání: 

Bod 1. Zahájení 

 

 

 

Text po opravě: 

Kaštánek: Zdůraznil, že slib nového zastupitele takto proběhnout nemůže, že musí být samostatným 

bodem programu vyvěšeného v řádném termínu dle zákona o obcích. Pokud by ke slibu došlo a nový 

zastupitel by hlasoval, pak celé zasedání pozbývá platnosti a zastupitelé za Nezávislí Liteň se v takovém 

případě zasedání nezúčastní. 

 

Z diskuse vyplynulo, že starosta v tomto prvním bodě nevyzve nového zastupitele pí. Martinu 

Benešovou ke slibu, ale zařadí slib jako bod na program, dle upozornění Nezávislí Liteň, o kterém se 

bude hlasovat, viz bod ad 3. Paní Martina Benešová tedy nebude zatím hlasovat. 

Bod 19. Diskuse,  odstavec “Ad bod 10., revokace usnesení dálkové odečty“ 

 

Text po opravě: 

Tvrzení ve zdůvodnění „Po konzultaci mezi vedením městyse Liteň, zastupitelem p.Kaštánkem, 

panem Bednářem z RCD Radiokomunikace a.s. a společností Aquaconsult dne 8.2.2023, vyšlo 

najevo, že v současnosti realizace daného projektu není akutní ani odůvodněná, navíc by výrazně 

zatížila rozpočet městyse.“ (Tomáš Jurajda, Zdůvodnění, bod 10 tohoto zápisu)  p. Kaštánek 

označil jako lež. Podle slov p. Kaštánka se oba vyjádřili přesně opačně. Stejně opačně se 

vyjadřoval p. Černý ze společnosti Aquaconsult v době začátku práce na automatických odečtech 

spotřeby vody. Společnost Aqaconsult navíc spolupracovala s ML na přípravě VŘ a prametry 

vodoměrů vzešly z jejich instrukcí. 

Aquaconsult navíc financoval radioinženýrský průzkum, na základě kterého byla dimenzována 

LoRa síť. 

Výroba vodoměrů je pozadu; naše vodohospodářská síť je ve velmi dobré kondici. Jinde v obcích již 

projekt rozjíždí. Každý může mít svůj účet, vidí své faktury. Za 3 roky to bude povinné, peníze máme 

dnes. Nebude levněji. 

Aquaconsult poslal na radnici ML faktury na práce k proplacení, které nikdy nebyly objednané. 

Jde o pasportizaci a připojení KC Běleč, které provedla firma Doucek a ML je firmě Doucek 

zaplatil. Podobně Aquaconsult postupoval i v případě jiných obcí. Faktury údajně dosud nebyly 

vedením ML odmítnuty! Měli byste vypsat nové VŘ. 
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Bod 19. Diskuse,  odstavec “Ad bod 14., technický dozor investora“ 

 

Text po opravě: 

Kaštánek: Cena je 2,3% z ceny, ta je 17mil. s DPH, ne 14 mil. bez DPH. My platíme všechno v 

cenách s daní.  

Je proti zásadám jakéhokoli výběru zpětně poptat informace v době, kdy jsou známy nabídky 

ostatních účastníků řízení. P.Ondráček reference nedodal. Dodal je až po intervenci a ve 

spolupráci s panem Jurajdou. 

Reference navíc obsahují jen čtyři rodinné domy. Firma – akciové společnost - nemá žádné 

webové stránky a ze zápisu v rejstříku není zřejmé v jakém oboru podniká. Sídlo je v bytovém 

domě v Dobřichovicích. 

 

Bod 19. Diskuse,  odstavec “Ad bod 16, Zpráva k pověření zastupitele Kaštánka“ 

 

Text po opravě: 

Kaštánek: nekomunikujete, neposkytujete podklady, kdybyste mne kontaktovali v listopadu, 

vysvětlil bych. Dosud mi nikdo z vedení ML neposlal dokumenty, nikdo mě neinformoval o tom, 

že jsem byl něčím pověřen. Všichni zúčastnění – já, administrátor dotace a Krajský úřad 

Středočeského kraje doporučil dotaci vrátit. 

Pokud mám něco dělat, musíte mne pověřit jednáním na KÚ, jinak se tam se mnou nikdo nebude 

bavit. Dále, když mne něčím pověříte, musíte mi dát vědět. 

 

Finanční dopad na rozpočet: žádný 

 

Návrh usnesení č. 97 z  15-06-2023 

Zastupitelstvo městyse Liteň: 

1. konstatuje, že v zápise ze zasedání Zastupitelstva č. 8/2023 nebyly zohledněny připomínky 

ověřovatele 

2. opravuje zápis ze zasedání Zastupitelstva č. 8/2023 takto: 

 

V bodu 1. Zahájení, odstavec “Diskuse k zahájení“ 

 

Kaštánek: Zdůraznil, že slib nového zastupitele takto proběhnout nemůže, že musí být 

samostatným bodem programu vyvěšeného v řádném termínu dle zákona o obcích. Pokud by 

ke slibu došlo a nový zastupitel by hlasoval, pak celé zasedání pozbývá platnosti a zastupitelé 

za Nezávislí Liteň se v takovém případě zasedání nezúčastní. 

 

Z diskuse vyplynulo, že starosta v tomto prvním bodě nevyzve nového zastupitele pí. Martinu 

Benešovou ke slibu, ale zařadí slib jako bod na program, dle upozornění Nezávislí Liteň, o 

kterém se bude hlasovat, viz bod ad 3. Paní Martina Benešová tedy nebude zatím hlasovat. 

 

v bodu 19. Diskuse,  odstavec “Ad bod 10., revokace usnesení dálkové odečty“ 

 

Tvrzení ve zdůvodnění „Po konzultaci mezi vedením městyse Liteň, zastupitelem p.Kaštánkem, 

panem Bednářem z RCD Radiokomunikace a.s. a společností Aquaconsult dne 8.2.2023, vyšlo 
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najevo, že v současnosti realizace daného projektu není akutní ani odůvodněná, navíc by 

výrazně zatížila rozpočet městyse.“ (Tomáš Jurajda, Zdůvodnění, bod 10 tohoto zápisu)  p. 

Kaštánek označil jako lež. Podle slov p. Kaštánka se oba vyjádřili přesně opačně. Stejně opačně 

se vyjadřoval p. Černý ze společnosti Aquaconsult v době začátku práce na automatických 

odečtech spotřeby vody. Společnost Aqaconsult navíc spolupracovala s ML na přípravě VŘ a 

prametry vodoměrů vzešly z jejich instrukcí. 

Aquaconsult navíc financoval radioinženýrský průzkum, na základě kterého byla dimenzována 

LoRa síť. 

Výroba vodoměrů je pozadu; naše vodohospodářská síť je ve velmi dobré kondici. Jinde v obcích již 

projekt rozjíždí. Každý může mít svůj účet, vidí své faktury. Za 3 roky to bude povinné, peníze máme 

dnes. Nebude levněji. 

Aquaconsult poslal na radnici ML faktury na práce k proplacení, které nikdy nebyly 

objednané. Jde o pasportizaci a připojení KC Běleč, které provedla firma Doucek a ML je firmě 

Doucek zaplatil. Podobně Aquaconsult postupoval i v případě jiných obcí. Faktury údajně 

dosud nebyly vedením ML odmítnuty! Měli byste vypsat nové VŘ. 

v bodu 19. Diskuse,  odstavec “Ad bod 14., technický dozor investora“ 

 

Kaštánek: Cena je 2,3% z ceny, ta je 17mil. s DPH, ne 14 mil. bez DPH. My platíme všechno v 

cenách s daní.  

Je proti zásadám jakéhokoli výběru zpětně poptat informace v době, kdy jsou známy nabídky 

ostatních účastníků řízení. P.Ondráček reference nedodal. Dodal je až po intervenci a ve 

spolupráci s panem Jurajdou. 

Reference navíc obsahují jen čtyři rodinné domy. Firma – akciové společnost - nemá žádné 

webové stránky a ze zápisu v rejstříku není zřejmé v jakém oboru podniká. Sídlo je v bytovém 

domě v Dobřichovicích. 

 

v bodu 19. Diskuse,  odstavec “Ad bod 16, Zpráva k pověření zastupitele Kaštánka“ 

 

Kaštánek: nekomunikujete, neposkytujete podklady, kdybyste mne kontaktovali v listopadu, 

vysvětlil bych. Dosud mi nikdo z vedení ML neposlal dokumenty, nikdo mě neinformoval o 

tom, že jsem byl něčím pověřen. Všichni zúčastnění – já, administrátor dotace a Krajský úřad 

Středočeského kraje doporučil dotaci vrátit. 

Pokud mám něco dělat, musíte mne pověřit jednáním na KÚ, jinak se tam se mnou nikdo 

nebude bavit. Dále, když mne něčím pověříte, musíte mi dát vědět. 

 

Hlasování: pro: 4 

proti: 0 

zdržel se: 5 (Jurajda, Merta, Kapusta, Benešová, Štefflová) 

 

Usnesení č. 97 z  15-06-2023 nebylo schváleno. 

 

19. Záruční opravy ve Sportovní hale Liteň 

Předkladatel: Filip Kaštánek 

Zdůvodnění: 

Ve Sportovní hale Liteň zůstávají již 6 měsíců neopravené závady. Předkládáme k projednání, aby došlo 

k urychlené nápravě. 
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Přečerpávací jímka (záruční): 

 

Výmalba ve vstupní hale (záruční): 
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Obouvací lžíce (mimozáruční): 

 

Kryt světla (mimozáruční): 

 

Zábradlí (mimozáruční): 
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Výřezy po opravě vodoinstalace, souvisí s výmalbou (záruční): 

 

Výřezy po instalaci teplotní regulace (mimozáruční): 

 

Výřezy po instalaci teplotní regulace (mimozáruční): 
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Nejsou instalovaná zrcadla v posilovně (mimozáruční): 

 

Instalace zrcadel (mimozáruční): 

 

Nejsou instalované čistící zóny (mimozáruční): 
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Oprava pisoáru (záruční): 

 

Finanční dopad na rozpočet: žádný 

Návrh usnesení č. 98 z  15-06-2023 

 

Zastupitelstvo městyse Liteň: 

1. ukládá starostovi městyse Liteň zajistit práce podle seznamu v termínu do 31.7.2023: 

a) oprava přečerpávací jímky v 1PP (záruční oprava) 

b) oprava výmalby v 1NP (záruční oprava) 

c) výměna obouvacích lžic (mimozáruční) 

d) výměna krytu světla (mimozáruční) 

e) oprava výplně zábradlí (mimozáruční) 

f) oprava výřezů po opravě vodoinstalace (záruční oprava) 

g) oprava výřezů po instalaci teplotní regulace (mimozáruční) 

h) instalace zrcadel do posilovny (mimozáruční) 

i) instalace čistících zón (mimozáruční) 

j) oprava pisoáru (záruční oprava) 

2. ukládá starostovi ML, aby při nedodržení 14 denní lhůty na provedení záruční opravy  městys 

Liteň účtoval  1.000,-Kč za každou závadu a každý den prodlení dle smlouvy o dílo. 

 
Hlasování: pro: 4 

proti: 5 (Jurajda, Merta, Kapusta, Benešová, Štefflová) 

zdržel se: 0 

 

Usnesení č. 98 z  15-06-2023 nebylo schváleno. 

20. Financování oprav a výstavby chodníků v Litni 

Předkladatel: Filip Kaštánek 

Zdůvodnění: 

Městys Liteň přijal už ve volebním období 2014-2018 zásadu, že nebude financovat investice z 

vlastních prostředků, pokud je k dispozici na předmětnou investici dotace. 

V letech 2018 až 2022 jsme připravovali projekčně a inženýrsky opravy komunikací, chodníků a 

revitalizaci celého Náměstí a očekávali jsme dotaci, o níž jsme měli z jednání s ministerstvy zprávy, že 

budou vypsány. Abychom byli včas připraveni, požádali jsme už v roce 2019 ČEZ Distribuce, a.s. a 

Cetin a.s. o přeložku vedení elektřiny, respektive telefonního a datového vedení do země. Tyto přeložky 

byly úspěšně dojednány v roce 2022 a v letošním roce 2023 probíhá ze strany ČEZu realizace. O 
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přeložku jsme Cetin žádali také. Byly vyhotoveny i smlouvy. Nicméně nyní nemáme zprávy, jak to 

vypadá s realizací. 

Dne 20.10.2022 byla vyhlášena dotace v rámci Integrovaného regionálního operačního programu na 

projekty výstavby, modernizace či rekonstrukce komunikací pro pěší nebo komunikace pro cyklisty, či 

projekty zaměřené na zvyšování bezpečnosti. 

Jsou to výzvy č. 40 (MRR) a 41 (PR) jsou zaměřeny na podporu realizace těchto aktivit: 

výstavba, modernizace a rekonstrukce komunikací pro pěší v trase nebo v křížení pozemní 

komunikace s vysokou intenzitou dopravy a zvyšování bezpečnosti nemotorové dopravy 

stavebními úpravami komunikací pro pěší a pro cyklisty a instalací prvků zklidňujících dopravu 

v nehodových lokalitách (B). 

Podporovány jsou rovněž další související výdaje, např.: 

• podchody, lávky, propustky, opěrné zdi; 

• místa pro přecházení a přechody pro chodce, jejich nasvětlení a ochranné ostrůvky; 

• svislé a vodorovné dopravní značení včetně zvýrazňujících prvků; 

• světelné signalizační zařízení řídící provoz samostatného přechodu pro chodce; 

• veřejné osvětlení stezky a hlavního dopravního prostoru pozemní komunikace; 

• nástupiště autobusových, trolejbusových a tramvajových zastávek; 

• stezka pro cyklisty umístěná podél stezky pro chodce v přidruženém prostoru pozemní 

komunikace; 

• doprovodná zeleň. 

Minimální způsobilé výdaje: 3 000 000 Kč 

Maximální způsobilé výdaje: 30 000 000 Kč 

Výše dotace: 85 % 

Číslo a druh výzvy: 40. (MRR) a 41. (PR) výzva /průběžná 

Datum příjmu žádostí: 20. 10. 2022 – 6. 10. 2023 (ukončení příjmu žádostí je možné i dříve, po 

vyčerpání alokace) 

Dotační program: IROP 2021-2027 

Oprávněný žadatel: obec, DSO, kraj, organizace zřízená obcí, krajem nebo DSO, ŘSD ČR 
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Finanční dopad na rozpočet: kladný v řádech milionů korun 

 

Návrh usnesení č. 99 z  15-06-2023 

Zastupitelstvo městyse Liteň: 

1. ukládá starostovi městyse Liteň, aby požádal o dotaci, která byla vyhlášena v rámci 

Integrovaného regionálního operačního programu na projekty výstavby, modernizace či 

rekonstrukce komunikací pro pěší nebo komunikace pro cyklisty, či projekty zaměřené na 

zvyšování bezpečnosti, na opravy chodníků v ulicích Dlouhá a Nádražní v Litni, 

2. bere na vědomí, že se zpětně dají proplatit náklady na opravy chodníků provedené v roce 2022, 

3. nesouhlasí s financováním oprav chodníků bez využití předmětné dotace. 

 

Hlasování: pro: 4 

proti: 5 (Jurajda, Merta, Kapusta, Benešová, Štefflová) 

zdržel se: 0 

 

Usnesení č. 99 z  15-06-2023 nebylo schváleno. 

 

21. Protizáplavová opatření z vodoteče z území kolem Hrobky V Litni 

Předkladatel: Filip Kaštánek 

Zdůvodnění: 
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Návrh usnesení č. 100 z  15-06-2023 

 

Zastupitelstvo městyse Liteň: 

1. bere na vědomí záplavovou situaci dle prezentovaných fotografií, které jsou součástí tohoto 

Usnesení, 

2. konstatuje, že Městys Liteň nebyl zástupci společnosti Stříbrný potok s.r.o. při jednáních o 

převzetí infrastruktury informován o záplavové situaci v lokalitě ulic Ovocná a Javorová, 

3. se usneslo na tom, že Městys Liteň nikdy nepřevezme lokalitu pod liteňským nádražím v ulicích 

Javorová a Ovocná od společnosti Stříbrný potok s.r.o. a/nebo Stříbrný potok Reality 

Developments s.r.o. a/nebo od jejich právního nástupce ve smyslu převzetí infrastruktury jako 

je vodovod, splašková kanalizace, veřejné osvětlení a místní nebo účelové komunikace do doby, 

než dojde k vyřešení přívalových vod z vodoteče na pozemku parc.č. 87 k.ú. Liteň (117 m2, 

vodní plocha, koryto vodního toku umělé) s vyústěním na pozemku parc.č. 82/2 k.ú. Liteň, 

4. souhlasí s tím, že bod 3. tohoto Usnesení neplatí, pokud společnosti Stříbrný potok s.r.o. a/nebo 

Stříbrný potok Reality Developments s.r.o. a/nebo jejich právní nástupce poskytnou nezbytnou 

součinnost (souhlas se stavbou, darování pozemků parc.č. 87 k.ú. a parc.č. 82/2 oba k.ú. Liteň 

apod.) pro vyřešení (výstavba dešťové kanalizace a/nebo strouhy apod.) zaplavování pozemků 

v předmětné lokalitě, a pokud zároveň dojde ke směně pozemků a naplnění návrhu dohody 
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podle Usnesení č. 35 z 29.4.2021, a k tomu že Městys Liteň touto dohodou získá m.j. pozemky 

parc.č. 33, 34/1, 34/6, 34/7, 706 a 707 vše v k.ú. Liteň související s mateřskou školou v Litni a 

vodárnou, 

5. ukládá starostovi městyse Liteň vyřešit (realizovat nebo smluvně dohodnout řešení, které 

schválí ZML) předmětnou situaci do 31.12.2023 s tím, že starosta městyse Liteň bude všechny 

zastupitele informovat o průběhu řešení situace v měsíčních intervalech vždy k 15. v daném 

měsíci. 

 

Hlasování: pro: 4 

proti: 1 (Štefflová) 

zdržel se: 4 (Jurajda, Merta, Kapusta, Benešová) 

 

Usnesení č. 100 z  15-06-2023 nebylo schváleno. 

22. Vícepráce na prováděcí projektové dokumentaci na investiční akci 

Rekonstrukce Kulturního domu Liteň 

Předkladatel: Filip Kaštánek 
 

Zdůvodnění: 

 

Architekt Merger, který pracuje pro zhotovitele IA Rekonstrukce Kulturního domu Liteň říká, že 

projektuje některé věci nad rámec zakázky zmíněné IA. Požádali jsme ho o CN na činnosti, které 

považuje za VCP. Některé práce se vůbec netýkají IA Rekonstrukce Kulturního domu Liteň, ale 

Rozšíření systému separovaných odpadů-Městys Liteň, které si pan starosta objednal zvlášť. 

 

Protože nelze všechny požadavky na VCP akceptovat, odeslal ML na CN tuto odpověď: 

1) prosíme o rozdělení CN na část „Rekonstrukce Kulturního domu Liteň“, 

2) část Energetické úspory – Kulturní dům Liteň, 

3) a část „Rozšíření systému separovaných odpadů-Městys Liteň“ (to je oplocení, brána, opěrná zídka, 

plocha, ale i odvodnění plochy – sem dejte i přípojku dešťové kanalizace). 

 

U části „Rekonstrukce Kulturního domu Liteň“ máme k CN výhrady: 

1) úprava dispozic sociálních zařízení v 1.NP a 2.NP ve smyslu požadavků vyjádření Úřadu vlády, 

oddělení sekretariátu vládního výboru pro osoby se zdravotním postižením 

Není zřejmé, co se tím přesně míní. V 1NP byla toaleta pro osoby se zdravotním postižením navržena. 

Ve 2NP v DSP toaleta navržena nebyla, nicméně v zadání je uvedeno, že stavba a dokumentace bude 

provedena v souladu požadavky českých či evropských norem navazující na legislativní požadavky 
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vztahující se na tuto stavbu. Z uvedeného jasně vyplývá, že při návrhu a realizaci musíte respektovat i 

vyhlášku č. 398/2009 Sb. (Vyhláška o obecných technických požadavcích zabezpečujících bezbariérové 

užívání staveb). Tím, že jsme Vám dodali konkrétní požadavky, jsme Vám práci usnadnili. 

 

2) úprava dispozice zázemí pekárny  

Není zřejmé, proč by se mělo jednat o vícepráce, pokud to jsou dveře v chodbě kinokavárny, pak je 

považujeme za součást kinokavárny, nikoli pekárny. V zadání se píše: V 1 NP je navrženo nové oddělené 

sociální zázemí a bar s příležitostným podávání nápojů a balených potravin a prodejem vstupenek. 

Zázemí baru vznikne na části balíkovny a zázemí pošty. V zázemí pošty dojde ke změně dispozic 

sociálního zázemí spojených se zánikem telefonních budek. Zázemí baru bude propojeno se zázemím 

výrobny pečiva. Z uvedeného lze jasně dovodit, že toto zázemí je součástí zadání. 

 

3) posun polohy výtahu, předsíň výtahu, nová stanice výtahu v suterénu, přeřešení prosklené 

fasády atria 

Posun polohy výtahu jsme nevyžadovali. Posunutí jsme akceptovali na Váš návrh. Pokud má být 

posunutí předmětem VCP, pak žádáme o původní řešení a vyřešení nosníků pro zeď v 1PP, což bylo v 

zadání. Výtah jako takový je součástí zadání: 

Vzhledem ke svému stáří je objekt ve stavu odpovídajícím některým méně vhodným stavebním úpravám 

a nedostatečné údržbě. Pro účely revitalizace objektu je nutno dle odborného odhadu provést zejména 

následující: 

- Zateplení objektu – fasáda i střecha, následně bude provedeno nové spádování ploché střechy včetně 

odvodnění, nových okapních žlabů a hromosvodu. 

- Výměna stávajících oken, dveří. 

- Dále bude vestavěn výtah a upraveno vstupní schodiště do objektu 

Architektonický výraz objektu bude zachován a doplněn novými prvky s moderním výrazem. Dojde k 

zateplení budovy, pilastry na fasádě budou spojeny do větších bloků, budou vyměněna všechna dosud 

původní okna a dveře. Na severní straně budou znovu vystavěna dvě ramena schodiště v návaznosti na 

původní koncept budovy a bude rozšířen ochoz k poště, kde vznikne možnost posezení. 

 

Na středu severní fasády bude umístěn panoramatický výtah a na něj navazující lehký obvodový plášť 

tvořící nové vstupní foyer v obou nadzemních patrech. 

 

Venkovní vstupní schodiště bude zbouráno a nahrazeno novým schodištěm z pohledového betonu. 

Současně vznikne širší „ochoz“ (než byl původní úzký), který umožní vstup do pošty a vedlejší 

provozovny a také vznikne prostor pro umístění venkovního sezení pro návštěvníky. Pod tímto ochozem 

vznikne skladovací prostor pro potřeby investora. Stávající zádveří, které se nachází v 1NP bude 

zbouráno a nahrazeno lehkým obvodovým pláštěm, který bude pokračovat až po střechu. Na středu mezi 

schodišti bude umístěn panoramatický výtah, který umožní bezbariérový vstup do nově vzniklých foyer 

v 1NP a 2NP. Architektonický výraz objektu bude zachován a obohacen o moderní prvky (prosklené 

foyer a výtah).  

 

Stávající objekt není bezbariérově přístupný, což řeší nový požární výtah na severní fasádě. Umožňuje 

vstup z terénu do 1NP a 2NP. Vstup do výtahu bude z ulice skrz uzamykatelné dveře v interiéru pod 

novým ochozem. Tato vstupní místnost bude propojena s 1PP. Propojení úrovní stávajícím schodištěm 

je zachováno a dojde k jeho opravě. 

 

4) rozšíření schodů a zásobovací rampy ve dvoře 

Ano, logicky by mělo být součástí etapy zateplení, resp. Energetické úspory – Kulturní dům Liteň. 

Nebudeme tedy nyní řešit, necháme zakreslit do části zateplení od Studia Mija. Pokud už máte 

nakresleno, naceňte zvlášť a pošlete Studiu Mija, aby začlenili do svého projektu. 

 

5) nové přípojky vodovodu a kanalizace  
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Nebudeme řešit vodovod, necháme stávající přípojku. Výměna byla na váš popud, pro nás z kategorie 

„nice to have“. Dešťovou kanalizaci dejte do CN na investiční akci Rozšíření systému separovaných 

odpadů-Městys Liteň. V naší IA Rekonstrukce Kulturního domu Liteň se k této kanalizaci připojíme. 

 

6) nový výlez na střechu z promítací kabiny (střešní výlez, žebřík)  

Nebudeme řešit v této části, necháme naprojektovat do etapy Energetické úspory – Kulturní dům Liteň 

Studio Mija. 

 

7) koordinace návrhu nové strojovny VZT a zajištění potřebného připojení na vnitřní rozvody 

inženýrských sítí 

Prosím o vyčlenění do samostatné CN na etapu Energetické úspory – Kulturní dům Liteň. Správně 

koordinaci mělo dělat Studio Mija, protože VZT je součástí etapy úspor. 

 

8) nové rozvody vytápění v celém rozsahu kulturního domu (s výjimkou kina) 

Nemůže být akceptováno. Ano, mluvili jsme o tom, nicméně v zápisu z KD1 ze 17.5.23 je uvedeno: 

1.9. Pan Slivoň zpracuje cenový návrh na výměnu rozvodů UT v celém objektu dle dodatečně předložené 

PD (projektová dokumentace). Materiál rozvodů bude AL-PEX. Nad rámec zadání, kde se píše :  

7.5 Teplovodní rozvody 

- pro nové teplovodní instalace požadujeme použít jeden z následujících materiálů: 

o měděné 

▪ z dezoxidované mědi (SF-Cu) s obsahem čisté mědi min. 99,9% 

▪ polotvrdé trubky F25 s pevností v tahu min. 250 N/mm2 

o plastové 

▪ vícevrstvé trubky PE-Xc/Al/PE-HD nebo PEX/Al/PEX 

- záruka min. 10 let, životnost min. 50 let, 100% kyslíková bariéra 

Z 1.KD: TRVÁ 

Podmínkou akceptování je nejdříve odsouhlasení CN na provedení od zhotovitele. Tu jsme zatím 

nedostali. Toto projektování děláte pro pana Slivoně. Součástí zadání byly nové rozvody pro část bývalé 

zubní ordinace. 

 

9) nové okenní výplně mezi novým a starým foyer v 1.NP a mezi novým foyer a schodištěm, resp. 

keramickou dílnou v provedení z fasádního systému 

Nemůže být akceptováno. Tuto etapu Energetické úspory – Kulturní dům Liteň projektuje Studio Mija 

a nikdy nebyl z naší strany vznesen požadavek, abyste tuto etapu či přímo tuto část převzal. 

 

10) ochranné sítě u schodů z foyer do 1.NP 

Zadání říká:  

Stávající venkovní schodiště bude zbouráno z důvodu špatného stavebně technického stavu. Bude 

nahrazeno železobetonových schodištěm z pohledového betonu. Podesta na úrovni 1NP bude rozšířena, 

aby vznikl prostor před vstupem do pošty a prodejny. U zadních technických schodišť provádíme úpravu 

stávajícího zábradlí antikorozním nátěrem v šedé barvě. Hlavní schodiště objektu zůstává stávající. U 
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schodiště z 1NP do 1PP bude nahrazeny stupnice za nové plechové – designový plech. Schodiště z 1NP 

do 2NP bude doplněno o podstupnice. …. stavba a dokumentace bude provedena v souladu požadavky 

českých či evropských norem navazující na legislativní požadavky vztahující se na tuto stavbu. 

Z uvedeného je zřejmé, že vnitřní schodiště je součástí zadání a má být provedeno v souladu s platnou 

legislativou, tj. i zábradlí, byť není přímo zmíněno. 

 

V cenové nabídce prosím uvádějte vždy cenu za každou část zvlášť a celkový součet nakonec. 

 

Finanční dopad na rozpočet: Vzejde z opravené nabídky, pokud bude zaslána (doporučení provést 

RO) 
 

V tomto bodě Zastupitelstvo městyse Liteň nehlasovalo. 

 

23. Zpracování PD na nový hromosvod Kulturního domu Liteň 

Předkladatel: Filip Kaštánek 
 

Zdůvodnění: 

Městys Liteň poptává zpracování projektu a rozpočtu na realizaci hromosvodu pro IA Energetické 

úspory – Kulturní dům Liteň. Rozeslali jsme poptávku na 3 subjekty: 

• Zamex Kralupy s.r.o. (zpracovávali PD na elektro a hromosvod na rozšíření základní školy) 

• Hromosvody Pekárek, Beroun 

• RAM, spol. s.r.o., Zlonice 

Zpět jsme obdrželi 1 nabídku: 

RAM, spol. s.r.o., Zlonice  –  8.000,-Kč bez DPH 

 

Reference, které jsme dostali, jsou kladné, proto doporučujeme nabídku přijmout. Více o společnosti 

zde: https://www.gnhromosvody.cz/uvod 

 

Finanční dopad na rozpočet: záporný 9.680,-Kč (doporučení provést RO) 

Návrh usnesení č. 101 z  15-6-2023 

 

Zastupitelstvo městyse Liteň: 

1. schvaluje objednání zpracování projektové dokumentace a rozpočtu na opravu hromosvodu 

Kulturního domu pro investiční akci „Energetické úspory – Kulturní dům Liteň “ se společností 

RAM, spol. s.r.o., Beřovice 15, 273 71 Zlonice, IČ: 261 29 256 dle předložené CN v hodnotě 

8.000,-Kč bez DPH. 

 

Hlasování: pro: 9 

proti: 0 

zdržel se: 0 

 

Usnesení č. 101 z  15-6-2023 bylo schváleno. 

https://www.gnhromosvody.cz/uvod
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24. Zpracování rozpočtu a výkazu výměr investiční akce Energetické 

úspory – Kulturní dům Liteň 

Předkladatel: Filip Kaštánek 
 

Zdůvodnění: 

Městys Liteň poptává zpracování VV a rozpočtu pro IA Energetické úspory – Kulturní dům Liteň. 

Rozeslali jsme poptávku na 5 subjektů: 

• Web www.rozpoctar.cz 

• Blanka Janovská (zpracovávala VV na opravu radnice) 

• Ivan Mezera, Náchod (zpracovával VV na rozšíření ZŠ) 

• Jiří Musálek, Praha 

• Jakub Stuchlík, Praha 

 

Paní Janovská a pan Musálek se omluvili pro zaneprázdněnost. 

Zpět jsme obdrželi 2 nabídky: 

Jakub Stuchlík, Praha –>  25.490,-Kč bez DPH 

Ivan Mezera, Náchod ->    26.000,-Kč bez DPH (není plátce DPH) 

Reference, které jsme dostali, jsou kladné, proto doporučujeme nabídku přijmout. Více o společnosti 

zde: https://www.rozpoctar-staveb.cz/o-nas/. 

 

Finanční dopad na rozpočet: záporný 26.000,-Kč (doporučení provést RO) 

http://www.rozpoctar.cz/
https://www.rozpoctar-staveb.cz/o-nas/
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Návrh usnesení č. 102 z  15-6-2023 

 

Zastupitelstvo městyse Liteň: 

1. schvaluje objednání zpracování výkazu výměr a rozpočtu pro investiční akci „Energetické 

úspory – Kulturní dům Liteň “ s panem Ivanem Mezerou dle předložené CN v hodnotě 26.000,-

Kč (uchazeč není plátce DPH). 

 

Hlasování: pro: 9 

proti: 0 

zdržel se: 0 

 

Usnesení č. 102 z  15-6-2023 bylo schváleno. 

25. Projednání kontroly Kontrolního výboru ML č. 1/2023 

Předkladatel: Jiří Vodička 
 

Zdůvodnění: 

Kontrolní výbor při své kontrole v dubnu/květnu 2023 zjistil následující nedostatky: 

a) V rozporu se Zákonem o obcích nejsou plněna usnesení zastupitelstva ML. Z kontrolovaných 

35 usnesení z období září 2022 až únor 2023 jich nebylo splněno 22 (63%). 

b) Nedochází k systematickému zakládání smluv a jiných dokumentů. Nejsou zveřejňovány 

informace v obvyklých kanálech. Smlouvy nejsou zveřejňovány na webu městyse. Smlouvy 

nejsou zveřejňovány v Registru smluv. 

 

Návrh usnesení č. 103 z  15-6-2023 

 

Zastupitelstvo městyse Liteň: 

1. ukládá starostovi předložit na příštím zasedání zastupitelstva písemně zpracovaný přehled plnění 

všech přijatých usnesení zastupitelstva ML; 

2. ukládá starostovi zajistit do 31.10.2023 fyzické uložení všech scházejících smluv do archivu na 

obci a zveřejnění všech smluv v Registru smluv a na webu obce. 

 

Hlasování: pro: 8 

proti: 0 

zdržel se: 1 (Štefflová) 

 

Usnesení č. 103 z  15-6-2023 bylo schváleno. 

26. Rozpočet na právní služby pro zastupitele a výbory 

Předkladatel: Jiří Vodička 
 

Zdůvodnění: 

Protože nejedno hlasování s sebou nese pro zastupitele právní odpovědnost, je rozumné, aby se mohli 

poradit s právníkem, než k hlasování přistoupí. Také předkládané návrhy do zastupitelstva by měly 

případně projít právní kontrolou, aby byly právně v pořádku. Podobná úprava byla již jednou v říjnu 

2015 liteňskými zastupiteli přijata a osvědčila se. Oba výbory musejí pak v rámci svých kontrol dohlížet 

i na zákonnost práce celé radnice a potřebují proto mnohdy odbornou poradu. 

Finanční dopad na rozpočet: záporný max. 60.000,-Kč p.a 

Návrh usnesení č. 104 z  15-6-2023 

 

Zastupitelstvo městyse Liteň  schvaluje rozpočet na právní služby na každý kalendářní rok počínaje 

rokem 2023: 
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a) ve výši 5.000,- Kč na každého zastupitele s výjimkou starosty, který má k dispozici advokáty 

obce. Každý zastupitel před použitím těchto peněz oznámí ostatním zastupitelům záměr, účel a 

posléze i výsledek. 

b) ve výši 5.000,- Kč pro Finanční výbor a 5.000,- Kč pro Kontrolní výbor. Záměr čerpání 

prostředků a výsledek musí oba výbory oznámit zastupitelstvu. 

 

Hlasování: pro: 8 

proti: 1 (Štefflová) 

zdržel se: 0 

 

Usnesení č. 104 z  15-6-2023 bylo schváleno. 

27. Odprodej části pozemku parc. č. 593, katastrální území Liteň 

Předkladatel: Hana Lukešová 
 

Zdůvodnění 

Manželé Beaufortovi požádali ML o odkup parcely vedle rodinného domu, který vlastní, protože 

disponovali souhlasem s užíváním tohoto pozemku ještě v době, kdy patřil Agentuře pro ochranu přírody 

a krajiny. S Pražským arcibiskupstvím, kterému patří druhá polovina pozemku, manželé komunikují 

také již řadu let a měli ujednání, že jakmile skončí nájemní smlouva s p. Zemanem, resp. s p. Exnerem, 

tak se na prodeji obě strany domluví (dokonce byla domluvena i cena, která platila bohužel do jisté 

doby; i proto se manželé Beaufortovi rozhodli, že již nebudou o větší parcelu usilovat, ale nejprve vyřeší 

pozemek, který je již oplocen). 

 

K oplocení pozemku, který nebyl v jejich vlastnictví, se manželé Beaufortovi rozhodli proto, že je v 

době, kdy dům koupili, dvakrát vykradli a zloději vzali vše, co našli. Pojišťovna neuhradila nic, protože 

dům neměl dvojí zabezpečení, přičemž plot byl jedním z nich. Z toho důvodu se tedy manželé 

Beaufortovi s AOPK a Pražským arcibiskupstvím domluvili na oplocení, přičemž část uvedeného 

pozemku č. 593, de facto strouhu, navíc na vlastní náklady svedli do potrubí a vybudovali čistící šachtu, 

která v době, kdy ještě nefungovala kanalizace, měla svůj velký význam. Vzhledem k faktu, že se jedná 

pouze o cca 40 m2, o které se manželé Beaufortovi skutečně od r. 2008 starají, resp. starají se o kus této 

parcely objektivně více, než se starala AOPK nebo Pražské arcibiskupství, je více než nasnadě, jim 

pozemek odprodat. Neopominutelným faktem je, že se zástupci Beaufortových zúčastnili několika 

brigád pořádaných ML. 

 

Parcela č. 593 byla převedena na ML 6. března 2023 uzavřením Darovací smlouvy s Římskokatolickou 

církví Řevnice, díky které ML získal do svého vlastnictví hřbitov/pohřebiště a přiléhající parcely. 

Smlouva sice specifikuje využití pozemku: „Obdarovaný dále prohlašuje, že předmět daru bude užívat 

pro účely provozování hřbitova“, ale fakticky tomu tak u všech, ve smlouvě zmíněných, pozemků 

nebylo, není a ani v budoucnu nemůže být. 
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Finanční dopad na rozpočet: kladný 

Návrh usnesení č. 105 z  15-6-2023 

 

Zastupitelstvo městyse Liteň: 

1. pověřuje starostu Tomáše Jurajdu k vyjednání způsobu, jak manželům Beaufortovým vyjít 

vstříc a část pozemku, parc. č. 593 jim (po jejich letité domluvě s Pražským arcibiskupstvím a 

letité nadstandardní péči o výše uvedený pozemek), odprodat za podmínek ve smyslu jiných 

odkupů pozemků od ML (následky digitalizace, nesrovnalosti faktického a skutečného stavu, 

…) v termínu do 31.10.2023. 

 

Hlasování: pro: 6 

proti: 0 

zdržel se: 3 (Merta, Kapusta, Štefflová) 

 

Usnesení č. 105 z  15-6-2023 bylo schváleno. 

28. Odstranění vraku Chrástecká 

Předkladatel: Hana Lukešová 
 

Zdůvodnění 

V ulici Chrástecká, na obecním pozemku parc. č. 191/1 v k.ú.Liteň, je již měsíce odstaven vrak osobního 

automobilu, navíc v blízkosti obecní studny – viz přiložné foto: 

 

Finanční dopad na rozpočet: žádný 

Návrh usnesení č. 106 z  15-6-2023 

 

Zastupitelstvo městyse Liteň: 

1. pověřuje starostu Tomáše Jurajdu odstraněním vraku osobního automobilu s RZ 7A3 8641 

z pozemku parc.č. 191/1 v termínu do 30.9.2023 

 

Hlasování: pro: 5 

proti: 1 (Benešová) 

zdržel se: 3 (Merta, Kapusta, Štefflová) 

 

Usnesení č. 106 z  15-6-2023 bylo schváleno. 

29. Změna Územního plánu č. 4 

Předkladatel: Filip Kaštánek 
 

Zdůvodnění 

ZML schválilo dne 28.1.2021 pořízení změny č. 4 ÚPO Liteň, přičemž vycházelo ze schváleného obsahu 
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Změny č. 4 ÚPO Liteň. Dne 14.8.2021 přijalo ZML navazující Územní opatření o stavební uzávěře. 

Dne 7.12.2021 proběhlo veřejné projednání Z4 ÚPO. Dne 25.5.2022 byly finálně zpracované 

připomínky z veřejného projednání. Dne 30.6.2022 byl odeslán dopis týkající se Z4 ÚPO na AOPK. 

Dne 3.11.2022 byl zastupitel Filip Kaštánek pověřen dokončením Změny č. 4 ÚPO Liteň s tímto 

odůvodněním: s ohledem na stabilní a odpovědný rozvoj městyse Liteň navrhujeme, aby zastupitel Filip 

Kaštánek dokončil práci na změně č. 4 územního plánu městyse Liteň.  

 

Dne 20.11.2022 zaslal pořizovatel starostovi ML email s pokyny, jak postupovat po veřejném projednání 

Z4 ÚPO Liteň. Dne 30.11.2022 se zastupitel FK z opatrnosti dotázal pořizovatele, zda už zaslal pokyny. 

Pokyny byly pořizovatelem zaslány pověřenému zastupiteli dne 30.11.2022. Zastupitel FK zpracoval 

dne 6.12.2022 pokyny do podkladů pro zpracovatele. 

 

Od pověření do této doby se uskutečnily minimálně dvě schůzky (6.12.2022 a 20.2.2023) vedení ML s 

pořizovatelem a zpracovatelem, k nimž nebyl pověřený zastupitel přizván. Přibližně na konci května 

2023 pověřený zastupitel náhodně zjistil, že zpracovatel již odevzdal zpracovanou změnu se 

zapracovanými připomínkami z veřejného projednání, kterou od vedení ML neobdržel. 

 

Územní opatření o stavební uzávěře omezuje nebo zakazuje v nezbytném rozsahu stavební činnost ve 

vymezeném území, pokud by mohla ztížit nebo znemožnit budoucí využití území podle připravované 

územně plánovací dokumentace, jestliže bylo schváleno její zadání, nebo podle jiného rozhodnutí či 

opatření v území, jímž se upravuje využití území. Územním opatřením o stavební uzávěře nelze omezit 

nebo zakázat udržovací práce (§ 97 odst. 1 SZ). 

 

Územní opatření o stavební uzávěře stanoví omezení nebo zákaz stavební činnosti ve vymezeném 

dotčeném území a dobu trvání stavební uzávěry. Součástí územního opatření o stavební uzávěře je 

grafická příloha v měřítku katastrální mapy s vyznačením dotčeného území. Výjimku z omezení nebo 

zákazu stavební činnosti podle územního opatření o stavební uzávěře, jestliže povolení výjimky 

neohrožuje sledovaný účel, může na žádost povolit příslušná rada. Proti rozhodnutí o výjimce se nelze 

odvolat (§ 99 odst. 1 až 3 SZ, § 18 odst. 1 až 3 V3).  

 

Při takovém přístupu vedení ML, kdy není pověřený zastupitel zván na schůzky týkající se ÚPO Liteň 

a nedostává materiály, které na ÚML přicházejí, nemůže garantovat a odpovídat za výsledky své práce. 

Finanční dopad na rozpočet: žádný 

Návrh usnesení č. 107 z  15-6-2023 

 

Zastupitelstvo městyse Liteň: 

1. ukládá zastupiteli Filipu Kaštánkovi předání práce, kterou provedl od 3.11.2022 na změně č. 4 

územního plánu obce Liteň; 

2. revokuje usnesení č. 2 z 3.11.2022. 

Hlasování: pro: 7 

proti: 0 

zdržel se: 2 (Merta, Štefflová) 

 

Usnesení č. 107 z  15-6-2023 bylo schváleno. 

30. Rozpočtové opatření č. 7 

Zdůvodnění 

Dotace na separaci odpadů D2D etapa II. 1 400 366,24 Kč 

Dotace na rekonstrukci KD 10 000 000,- Kč 

Výdaje na separaci odpadů D2D etapa II. 2 500 000 Kč 

Výdaje na rekonstrukce KD 1 400 000,- Kč 

Financování 5 099 633,76 Kč z předchozích let 
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Návrh usnesení č. 108 z  15-6-2023 

 

Zastupitelstvo městyse Liteň schvaluje rozpočtové opatření č. 7 k datu 16.05.2023 v předloženém znění. 

Hlasování: pro: 5 

proti: 0 

zdržel se: 4 (Vodička, Lukešová, Čech, Kaštánek) 

 

Usnesení č. 108 z  15-6-2023 bylo schváleno. 

31. Stravenkový paušál pro pozici uvolněného starosty 

Zdůvodnění 

Dne 15.12.2022 na ZASEDÁNÍ 03_2022 byl zaveden pro zaměstnance obecního úřadu místo stravenek 

stravenkový paušal. Tato změna se již nedotkla pozice starosty, protože nezastával funkci jako uvolněný. 

Dne 05.04.2023 je pozice starosty již jako “uvolněný“, proto se můžeme navrátit k tradici stravenek - 

dnes již stravenkového paušálu. 

Návrh usnesení č. 109 z  15-6-2023 

 

Zastupitelstvo městyse Liteň schvaluje poskytování stravného formou stravenkového paušálu 

uvolněným členům zastupitelstva obce ve stejné výši jako zaměstnancům obecního úřadu, tj. 77,-Kč 

za každý odpracovaný den, a to s účinností od jmenování do funkce uvolněného člena zastupitelstva. 

 

Hlasování: pro: 9 

proti: 0 

zdržel se: 0 

 

Usnesení č. 109 z  15-6-2023 bylo schváleno. 

32. Diskuse 

Ad bod 8., Kompetence provádění rozpočtových opatření (příjmy neomezeně) 

Vodička: Vhodné dodat oficiální vyjádření od úřadu. Již se částka navyšovala 2x, bylo by dobré 

rozhodnout jako zastupitelstvo 

Jurajda: Nejde o kompetenci penězi hýbat/vydat – pouze příjem do rozpočtu. Účetní zadá na 

příslušný paragraf. 

Kaštánek: Nechci, aby jakýkoli starosta manipuloval s rozpočtem. Je to precedent. Co když 

přijde 100mil Kč od Stříbrného potoka, touto částkou si může starostu zavazovat. 
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Jurajda: Není to k věci, korupce ze strany Stříbrného potoka neprobíhá. Jde o přijetí peněz do 

rozpočtu. 

Kaštánek: Zaváží se pískovna, máme kamery, přehled jaké auto, SPZ, jaké společnsoti, jaké 

množství – evidence? Z našeho pohledu se zaváží nezákonně. 

 

Ad bod 9., Smlouva o zajišťování a financování dopravní obslužnosti - dodatek č. 1 

Vodička: IDSK chce více peněz, nemusíme akceptovat. Vyvolat jednání, zlepšit kvalitu 

Kaštánek: Doložím písemně, že děti nemohou S76 využít, S76 nečeká. 

Jurajda: Pokusíme se dohodnout větší slevu. 

 

Ad bod 10., Smlouva o spolupráci při zajištění zpětného odběru a zařazení místa zpětného odběru 

do obecního systému odpadového hospodářství 

Čech: Jaký je dopad na rozpočet, jak se bude vykazovat úklid. 

Jurajda: Vratky nedostaneme automaticky. Třídíme, dostaneme víc. Neumím uvést přesný 

dopad na rozpočet, v rozpočtu se již s těmito příjmy počítá. Úklid  budeme vykazovat 

vyplňováním výkazů 

Kaštánek: Kleslo množství směsného odpadu, 180 kg na hlavu v Litni. Jsme jednou ze 4 obcí 

v DSO, která plní požadavky dané legislativou. Cíl je 120 kg. Dosáhli jsme 40% vytříděnosti. 

 

Ad bod 12., Stavební úpravy Naše škola 

 Vodička: pokud něco dodají, zaváží se, že to převedou do majetku obce (elektrika, světla) 

Kaštánek: pokud vystavíme souhlas, jen za podmínky, že všechny úpravy jen se souhlasem 

majitele, nutná konzultace s právníkem. 

 Jurajda: Přijetí/ navýšení majetku bude bod na některém z dalších zasedání. 

 

Ad bod 13., Rekonstrukce VO Liteň Dlouhá 

Kaštánek: Lze čerpat dotace, je to v podkladech pro dnešní zasedání, lze financovat zpětně. 

IROP se nepodal, příští rok nebudou dotace. S p.Janákem spolupracují v jiných obcích, dá se 

udělat. 

Jurajda: S p.Janákem jsem konzultoval, na dotaci nedosáhnem, nechám si potvrdit p.Janákem. 

Pokud lze čerpat zpětně (SZPI), zjistím. Jsme nuceni VO urychleně zajistit. Ev. dotaci 

použijeme na jinou část chodníku. 

 

Ad bod 14., Smlouvy se společností Accon 

Jurajda: Od uzavření smlouvy se 4 měsíce nic nedělo, neprobíhala komunikace, proč? Accon 

požádal o rozepsání na 3 různé smlouvy, tj. 3 projektové dokumentace, 3 různé dotace. 

Kaštánek: Lze podat vše v rámci jedné dotace. Smlouva byla za všechno najednou, dostali ode 

mne všechny podklady, měli by dodat výsledek své práce. Vypovíme smlouvu. Ze zkušenosti 

víme, že v Litni nelze získat 100% stavebních povolení na všechny vodovodní přípojky, 

doporučujeme proto požádat stavební úřad o vydání rozhodnutí (pak se nehledí na jednotlivce).. 

Ať představí výstup, 1 stavební povolení na celou vodovodní soustavu. 

Vodička: Pro nečinnost bychom měli vypovědět smlouvu. 

Jurajda: Budeme tedy znovu soutěžit firmu? Nacenit celou jednu akci, tj. jednu cenu 

za všechno. 

 

Ad bod 15., POBERO - Dodatek č. 2 o stanovení nových jednotkových cen s platností od 1.7.2023 

Kaštánek: Podle čeho je výpočet, kde je klíč? Prezentoval klíč k navýšení. O kolik se prodraží 

– nejde o odhad. POBERO si dalo nízké ceny, dosadili množství odpadu do nových cen. Obce 

původně přesné informace o množství odpadu neměly, předaly je POBERU. Cena je nastavena 

od 1.7.2023 na 2.358,62,-Kč pro Liteň. Smlouvy byly pro POBERO nastaveny nevhodně, je to 

naše společnost, zároveň jsme v pozici zákazníka. 
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Čech: Udělat výpočet, analyzovat tabulku, dodat dopad na rozpočet, jaký je aktuální svoz, 

změněné ceny, je nutné RO? 

Jurajda: od POBERA nemám jasná čísla, mění se motohodiny. Dopad na rozpočet se nedá 

přesně zpracovat, odhadem to je 100.000,-Kč. 

 

Ad bod 16., Výstavba chodníku Dlouhá 

Kaštánek: Nejsme proti stavbě chodníků, čekali jsme na dotační titul. Jaká bude dlažba např.? 

Záměr jsme řešili s urbanisty, vybírali jsme kámen, dlažbu. V projektové dokumentaci není 

design dlažby, vzorky. Nutno sjednotit použitou dlažbu, Best Korso přírodní 6cm, Best Archie 

8cm. 

Jurajda: Doplníme, navzorkujeme dlažbu, na barvu jsme se neptali, budeme dělat dle Nádražní 

ul., zesynchronizujeme. Bude „vlnobití“. 

 

Ad 18., Oprava zápisu ze zasedání č. 8/2023 

Jurajda: možnost ověření zastupitel Čech měl, Dodatek k zápisu obsahuje zapracované 

námitky p.Čecha.  

Benešová: Není pravda, že námitky p.Čecha nebyly zohledněny. Všechny jsou zapracovány 

v Dodatku č. 1 k Zápisu č. 8/2023. Zápis spolu s Dodatkem byl schválen Zastupitelstvem ML 

na VZ č. 9, usnesením č. 75. P.Čech odmítl Dodatek k Zápisu podepsat. V takovém případě je 

chybějící podpis zhojen usnesením zastupitelstva, které tímto zároveň rozhodlo o správnosti 

obsahu zápisu. Zápis spolu s Dodatkem jsou podepsány zapisovatelem, jedním ověřovatelem a 

starostou, jde tedy o právní dokumenty. Předkládaný bod je nesmyslný, navrhuji nehlasovat. 

 

Ad bod 19., Záruční opravy ve Sportovní hale Liteň 

Jurajda: lživé informace, závady jsou déle než rok, proč je nenechalo opravit minulé vedení? 

Merta: do usnesení nelze zanést „bere na vědomí“. 

 

Ad bod 20., Financování oprav a výstavby chodníků v Litni 

Merta: V usnesení nemá být zápor ani „bere na vědomí“. 

Ad bod 21., Protizáplavová opatření z vodoteče z území kolem Hrobky v Litni 

Jurajda: Odprezentoval jsem na minulém zasedání. Se Stříbrným potokem jsem před 2 týdny 

mluvil, musí opravit, jinak nepřevezmeme infrastrukturu. Vodoteč teče od kravína. 

Občan T.: Pojišťovací likvidátor může uplatnit regresivní uplatnění, tj. škody by platil 

Stříbrný potok. 

Ad bod 22., Vícepráce na prováděcí projektové dokumentaci na investiční akci Rekonstrukce 

Kulturního domu Liteň 

Jurajda: Pouze jsem poptal vícepráce, ne objednal. 

  



Zápis č. 10/2023/VZ ze dne 15.06.2023 41 

Volná diskuse: 

Čech: Zeptal se starosty, kde bude trafostanice v Bělči, jaká bude, jak velká, zda-li souvisí s nádražní 

budovou, co bylo odpovězeno ČEZ Distribuce? Odpovědí bylo konstatování, že sám psal, že umístění 

před okny rodinného domu není vhodné. Dále zdůraznil, že v reakci na e-mailový dotaz bez jakýchkoliv 

podrobností o vzhledu a velikosti TS ČEZu položil v odpovědi dotazy, kterými se nikdo nezabýval. 

Kapusta: Bylo odpovězeno, že se musí najít jiné místo, žádost byla odmítnuta z důvodu sousedství 

s rodinným domkem. 

Čech: Pozemky vlastníme hned vedle místa, které navrhovala ČEZ Distribuce, dostal jsem 

telefonickou informaci.  Budování infrastruktury je jedním z úkolů obcí, který vedení ML ignoruje. 

V sousedství je přitom vhodnější pozemek ve vlastnictví městyse, který ML mohl ČEZu na 

vybudování TS nabídnout a umožnit tak splnění pěti žádostí o připojení, které v Bělči čekají na 

vyřízení. Dále uvedl, že vedení ÚM chce pořádat besedy o fotovoltaice a na druhé straně nečinností 

neumožní připojení těm, kteří fotovoltaiku budují. 

Čech: Ještě jsem nedostal smlouvu s Aquaconsultem, má poslat starosta. 

Občan N.: Nesouhlasím s p.Kaštánkem ohledně ČD, 9 let jezdím vlakem, autobusem, vlak mi ze Zadní 

Třebaně neujel. Pamatuji si vaše schůze, byly stejně dlouhé. Jediný p.Vodička z opozice zde 

konstruktivně pracuje, ostatní 3 zasedání a porady bojkotujou. Dělám plno věcí pro obec, nechlubím se, 

přijďte se zeptat. 

Závěr 

Pan starosta ukončil veřejné zasedání dne 16.06.2023 ve 02:32 hodin. 

 

Zapsala:   Martina Benešová dne 15.-16.6.2023   

 

Ověřovatelé zápisu: Jaroslav Merta  dne    

 

Hana Lukešová dne  

  

 

Starosta obce:  Tomáš Jurajda  dne    

 

Razítko obce:  
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